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W imieniu mieszkadc6w,zwracam siq z uprzejmq pro6bq o informacjq dotyczqcq mo2liwoici
zamontowania sygnalizacji Swietlnej na przejsciu dla pieszych przy ulicy Polnej na wyskosci

skrzy2owa n ia u I ic Po I nej,Ceu lozowej i Zytniej.

Pro6bq swA motywuje tym, i2 miejsce to jest szczeg6lnie niebezpieczne,znajdujesiq tam dtugi

odcinek prostej drogi,przez to samochody je2dza bardzo szybko. Miejsce to stwarza zagro2enie dla

mieszkafc6w,w szczeg6lnofci dla dzieci i mlodzie2y uczqszczajqcych do szkoly.

Proszq o pozytywne rozpatrzenie mojej proSby.

Z powa2aniem.


